第 64 届 "孙文广杯"全国象棋个人锦标寒 公开 级《补充条例》

1. 比赛制度

采用积分编排一局制, 9轮。赛毕9轮, 依积分高低定名次。

- 若积分相同,按下列顺序排名:
 - a) 对手分
 - b) 直赛胜负
 - c) 胜局
 - d) 后手胜局
 - e) 后手局数
 - f) 最高对手分
 - g) 递减最低对手分
 - h) 技术犯规(少者列前)
- 迟到10分钟作弃权论;弃权2次者自动退赛。
- 对局时限: 加秒制 45m + 20s/每步 (用数码棋钟)。
- 对局记录: 比赛员须自备笔并自行记录双方着法。
- 输入棋局:对局结束后,胜利者须负责将棋局输入象总电脑;和棋则 由红方负责输入。赛务人员会协助棋手输入棋局。

2. 编排/抽签:

赛务组将在6月8日傍晚5点通过电脑进行抽签,以决定参赛棋手的编号。 第1轮比赛将根据编号1-2,4-3,5-6,8-7···配对。从第2轮起,则由云蛇编排软件进行配对编排。

3. 竞赛群组:

为方便和棋手沟通,赛务处将在 WhatsApp 平台设立竞赛群组。请在接到邀请时尽快加入群组,同时请不要在群组中发布和比赛无关的信息。

4. 比赛时间表 (修订):

比赛时间			
日期	时间	公开B组	
9/06/2024 星期一	7:30pm	第一轮	
10/06/2024 星期二	7:30pm	第二轮	
11/06/2024 星期三	7:30pm	第三轮	
12/06/2024 星期四	7:30pm	第四轮	
13/06/2024 星期五	7:30pm	第五轮	
14/06/2024 星期六	2:00pm	第六轮	
14/06/2024 星期六	6:00pm	第七轮	
15/06/2024 星期日	2:00pm	第八轮	
15/06/2024 星期日	6:00pm	第九轮	

5. 比赛地点:

新加坡象棋总会会所,51 Bishan St 13 #01-01, Singapore 579799 Tel: 98739832 (This is a translation from the Chinese text. If there is any discrepancy between the two texts, the Chinese text shall have precedence)

Supplementary Regulations for the 64th Sun Wenguang Cup National Xiangqi Individual Championship (Open B Group):

1. Tournament System

- Uses a **Swiss-system** format with **9 rounds**. Final rankings are based on points.
- If players have the same points, ranking follows this priority:
 - 1. Opponent points (Buchholz system)
 - 2. Head-to-head result
 - 3. Total wins
 - 4. Wins with the black pieces
 - 5. Total games with black pieces
 - 6. Highest opponent points
 - 7. Lowest opponent points deducted
 - 8. Fewer technical violations ranked higher
- Late arrival of over 10 minutes results in a forfeited game; two forfeits result in automatic withdrawal.
- Game time control: 45 minutes + 20 seconds per move (digital chess clock).
- **Notation requirement:** Players must bring their own pen and record the moves of both players.
- Game input: After the match, the winner must input the game into the association's database; in case of a draw, the red player is responsible. Staff will assist in game input.

2. Pairing/Draw

- Tournament organizers will conduct a **digital draw** on **June 8 at 5:00 PM** to assign player numbers.
- Round 1 matchups will be based on assigned numbers (e.g., 1 vs. 2, 4 vs. 3, 5 vs. 6, etc.).
- From Round 2 onwards, pairings will be determined by the "Yun She" pairing software.

3. Competition Chat Group

- A WhatsApp tournament group has been be created for player communication.
- Players should **join upon invitation** and **avoid non-tournament discussions** in the group.

4. Competition Schedule

Date	Time	Round
June 9, 2024 (Mon)	7:30 PM	Round 1
June 10, 2024 (Tue)	7:30 PM	Round 2
June 11, 2024 (Wed)	7:30 PM	Round 3
June 12, 2024 (Thu)	7:30 PM	Round 4
June 13, 2024 (Fri)	7:30 PM	Round 5
June 14, 2024 (Sat)	2:00 PM	Round 6
June 14, 2024 (Sat)	6:00 PM	Round 7
June 15, 2024 (Sun)	2:00 PM	Round 8
June 15, 2024 (Sun)	6:00 PM	Round 9

5. Tournament Venue

Singapore Xiangqi General Association ★ Address: 51 Bishan St 13 #01-01, Singapore 579799 Contact: +65 9873 9832